
Referat fra Haderslev Kunstforenings ordinære generalforsamling 
  
Mandag den 24. marts 2025 på Månen 
 
Pkt. 1 Valg af dirigent. Torben Thy blev valgt. 
Torben Thy konstaterede at alle regler, i forbindelsen med indkaldelsen til 
generalforsamlingen er overholdt. 

Pkt. 2 Fremlæggelse og godkendelse af beretning for foreningens virksomhed i 
2024 ved formand Hanne Christiansen 
Beretningen blev godkendt. For at læse beretningen på skrift, se bilag 2, eller gå 
på hjemmesiden. 

Pkt. 3 Aflæggelse og godkendelse af regnskab for 2024 ved Henning 
Christoffersen. 
Regnskabet blev godkendt, med enkelte spørgsmål.  
Det blev efterlyst at regnskabet skal gøres mere læsevenligt og gennemsigtigt. 
F.eks det faktum, at der arbejdes omvendt med plus og minus, og at flere poster 
med held få nye og mere jordnære titler. Revisor Henning Christoffersen var enig 
i medlemmets bemærkninger og han stiller sig til rådighed for en gennemgang af 
hele regnskabsopstillingen, med det mål, at alle også de ikke regnskabskyndige 
kan forstå hvad der står. 
Formand Hanne Christiansen var også enig.  
Regnskabet kan ses i bilag 3. 

Pkt. 4 Hanne Christiansen forelagde budgettet for 2025, det kan ses på skrift i 
bilag 4. 
Årskontingentet uden ændringer, blev vedtaget. 

Pkt. 5 Behandling af indkomne forslag, ingen indkomne forslag. 

Pkt.6 Valg af bestyrelsesmedlemmer iht. Vedtægter  

§ 6: a. Nyvalg af 4 bestyrelsesmedlemmer  
Anette Strøm, blev genvalgt 
Uffe Gram, blev genvalgt  
Alice Juul, blev genvalgt 
Lizza Kristensen, blev genvalgt 



§ 6: b. Valg af 1-4 suppleanter   
Tove Sørensen, blev genvalgt  
Anni Rindum, blev genvalgt  

§ 6: c. Valg af revisor:  
Henning Christoffersen, ønskede ikke genvalg og Ingolf Bak blev valgt som 
foreningens nye revisor. 

§ 6: d. Valg af revisorsuppleant – Pt. vakant  

De fremmødte blev opfordret til at stille op til frivilligt arbejde i foreningen og der 
var enkelte interesserede. Alle interesserede er velkomne til at kontakte 
bestyrelsen og evt. møde op på et bestyrelsesmøde for på den måde at opleve 
hvad opgaverne består i. 

Pkt. 7. evt.  Ingen emner 

Generalforsamlingen 2025 blev afsluttet i god ro og orden. 

Efter en kort pause gik bortlodningen af de 30 kunstværker i gang. 
De første 20 medlemmer blev trukket iblandt de fremmødte, de sidste 10 blev 
trukket blandt alle foreningens medlemmer, 2 af medlemmerne var i salen de 
resterende 8 får en personlig mail, omkring gevinsten som kan afhentes i 
Kunsthuset. 
Vi minder lige om, at Kunstforeningen meget gerne modtager f.eks. kunstværker, 
kunstbøger eller lign. som I medlemmer skulle have liggende som i ikke har brug 
for eller plads til længere.  

 

 


